# The Church in Singapore 新加坡教会 Church Camp (8-11 June 2025) 教会营 (2025 年 6 月 8-11 日)

## PRE-DEPARTURE BRIEFING

- 1. **Lunch will be provided** on 8 June 2025.
- 2. Bus Lists will be pasted outside the church office on 8 June morning.
- 3. Please put your luggage on **Level 1** (opposite the office) according to your Bus Number.
- 4. Please gather in **Level 2 Main Hall** by **1:15pm** for a Departure Briefing.
- 5. The Buses will depart for Le Grandeur Palm Resort, JB at **2:00pm sharp**.
- 6. The e-booklet will be sent on 8 June morning.
- 7. A "CIS Registration Table" will be set up at the Resort Entrance for collection of name tags and room keys.

## **DEPARTURE BRIEFING ON 8 JUNE (SUNDAY)**

- 1. Please make sure you bring your Passport (with at least 6 months' validity from 11 June 2025).
- 2. Please do not bring too much cash or valuables.
- 3. If you cannot find your name on the Bus Lists, please look for the Transport IC **Bro Leong Kai San**.
- 4. Please use the toilet before boarding the Bus.
- 5. **VERY IMPORTANT: DO NOT** HELP ANY STRANGER CARRY THINGS AT THE CUSTOMS.
- 6. **DO NOT jump the queue** while waiting before the customs counter.
- 7. Please ensure your **passport is stamped** with the correct date **before** you leave the Malaysian customs counter (both when entering and leaving Malaysia).
- 8. If you need to go to the toilet at the customs, please inform your Bus IC.
- 9. Upon arrival at the Resort, please proceed to the Entrance with your luggage and look for the "CIS Registration Table".
- 10. If there is any faulty item in your room, please contact the Resort's Housekeeping.
- 11. In case of an Emergency at the customs, please contact:

**Bro Tan Kee Hu**: 9223 6236 or **Bro Timothy Chew**: 9636 2298 or **Bro Pari S.M**: 9693 0352

#### POST CHURCH CAMP BRIEFING

The Camp will end on **11 June (Wednesday)** and the Estimated Time of Arrival at the Meeting Hall is **3:00pm**, subject to traffic conditions.

## **THINGS TO BRING**

Compulsory: Passport, Bible, Notebook, Stationery, Toiletries and Clothing (including sweater, sports attire) for **4 days 3 nights**.

Optional: Personal Medication, Masks, Umbrella, Water Bottle and Ringgit.

# The Church in Singapore 新加坡教会 Church Camp (8-11 June 2025) 教会营(2025 年 6 月 8-11 日)

# Timetable 时间表

Time/Day 时间/日期	Sun 主日 08/06	Mon 周一 09/06	Tue 周二 10/06	Wed 周三 11/06
7:00am - 10:00am	LORD'S DAY MEETING 主日聚会	DREARFAST / IVIORINING		
10:00am - 12:00nn	@ 10:00-11:45am LUNCH 午餐	MEETING 2 聚会 二	MEETING 4 聚会 四 Group photo-taking 拍集体照 @ 11:45am	SHARING 分享 @ 9:30am End by 11:00am 最迟 11 点结束
12:00nn - 2:00pm	@ 12:00nn  DEPARTURE	LUNCH 午餐		CHECK-OUT 退房
2:00pm - 4:00pm	BRIEFING 出发简报 @ 1:15pm DEPART FOR JB 启程往新山	ACTIVITY 1 活动 一 (2pm - 4:30pm)	ACTIVITY 2 活动 二	@ 11:45am LUNCH 午餐 @ 12:00nn
4:00pm - 6:00pm	@ 2:00pm  CHECK-IN 入住 when rooms are ready 等房间就绪	SIESTA 午休		DEPART FOR SG 启程返新 @ 1:30pm ETA
6:00pm - 7:30pm	DINNER 晚餐			预计抵达 时间
7:30pm - 9:30pm	MEETING 1 聚会 一	MEETING 3 聚会三	MEETING 5 聚会 五	@ 3:00pm
9:30pm - 10:00pm	NIGHT SNACKS 夜宵			Hame L
10:00pm - 11:00pm	PRAYER / GOOD NIGHT 祷告 / 晚安			Home

# The Church in Singapore 新加坡教会 Church Camp (8-11 June 2025) 教会营 (2025 年 6 月 8-11 日)

# 出发前简报

- 1. 教会将在6月8日提供午餐。
- 2. 巴士名单将于6月8日早上张贴在教会办公室外。
- 3. 请根据您的巴士号码将行李放置在1楼(办公室对面)。
- 4. 请最迟于下午1点15分在2楼大厅集合,聆听出发简报。
- 5. 巴士将于下午两点整出发前往乐俊宏度假村酒店,新山。
- 6. 电子版手册将于6月8日早上发出。
- 7. 请在度假村入口处"新加坡教会登记台"领取名卡和房间钥匙。

# 6月8日(星期日)出发简报

- 1. 请务必携带护照(从2025年6月11日起,至少有6个月的有效期)。
- 2. 请勿携带过多现金或贵重物品。
- 3. 若在巴士名单上找不到您的名字,请向交通负责人梁继新弟兄查问。
- 4. 上巴士前,请先上洗手间。
- 5. 极其重要:请勿在海关帮助任何陌生人携带物品。
- 6. 在海关柜台前等候时,请勿插队。
- 7. 离开马来西亚海关柜台之前(入境和出境时),请确保您的护照上盖有正确日期。
- 8. 若您需要在海关处上厕所,请先通知您的巴士负责人。
- 9. 抵达度假村后,请携带行李到入口处"新加坡教会登记台"。
- 10. 若您的房间有问题,请联络度假村客房服务部。
- 11. 在海关时若遇到紧急状况,请联络:

陈启有弟兄: 9223 6236 或 周正忠弟兄: 9636 2298 或 孟百利弟兄: 9693 0352

# 教会营后简报

教会营将于6月11日(星期三)结束,预计抵达会所时间为下午3点(视交通情况而定)。

## 携带物品

必需品:护照、圣经、笔记本、文具、**4天3夜**的盥洗用品和衣物(包括毛衣、运动服)。 非必需品:个人药物、口罩、雨伞、水瓶和马币。